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Mehmet Akif Ersoy Üniversitesi (MAKÜ) Rektörü Hüseyin Dalgar, üniversitenin 
yerleşkesi içerisindeki lavanta bahçelerinin eşsiz güzelliklerini sosyal medya hesa-
bından paylaştı. 

Yeni dönemde üniversiteye katılacak öğrencileri beklediklerini belirten Dalgar, 
lavanta bahçelerinin mor renkleriyle huzur veren atmosferine dikkat çekti. MAKÜ, eğitim 
kalitesi kadar doğayla iç içe olan yerleşkesiyle de öne çıkıyor. Rektör Dalgar, paylaşımın-
da "Lavanta kokulu yerleşkemiz yeni öğrencilerini bekliyor..." notunu ekleyerek, yeni 
öğrencilere davette bulundu.

Antalyaspor, 2024-2025 sezon hazırlıkları 
kapsamında Burdur Mehmet Akif Ersoy 
Üniversitesi Lavanta Tepesi Otel Spor 
Tesislerinde çalışmalarına hız kesmeden 
devam ediyor. 

Bu süreçte, Rektör Prof. Dr. Hüseyin 
Dalgar, Antalyaspor Teknik Direktörü Alex 
de Souza ile bir araya gelerek hazırlık süreci 

hakkında bilgi aldı. Alex de Souza, tesisler-
den ve hazırlıkların verimliliğinden memnun 
olduklarını belirtti. Rektör Dalgar, Alex de 
Souza’ya el emeğiyle yapılmış, üzerinde 
"ALEX" yazılı bir top hediye etti. MAKÜ’nün 
spor projelerindeki başarılarını vurgulayan 
Rektör Dalgar, üniversite kampüsünün izole 
kamp avantajlarının da altını çizdi.

Burdur Milletvekili Akbulut'tan;

CHP Burdur Milletvekili İzzet Akbulut, TBMM'de yaptığı konuşmada Burdur'un yatırım çekeme-
mesinin nedenlerini ayrıntılı bir şekilde anlattı ve bu durumu değiştirmek için önerilerde bulundu. 
Akbulut, Burdur'un yatırım teşviklerinde 3. Bölge'de yer almasının yatırım çekmesini zorlaştırdığı-
nı ve bu durumun kentin ekonomik gelişimini olumsuz etkilediğini belirtti. Burdur'un en az 5. Böl- 
ge'ye alınması gerektiğini vurgulayan Akbulut, bu adımın şehrin ekonomik potansiyelini artıraca-
ğını söyledi. Ayrıca, Burdur'un bazı ilçelerinin kalkınması için bir organize sanayi bölgesine ihtiyaç 
duyduğunu ifade etti ve bu yönde atılması gereken adımlara dikkat çekti. Akbulut, Burdur'un hak 
ettiği yatırımları alabilmesi için yetkililere çağrıda bulunarak konuşmasını tamamladı.

Meclis'te Burdur için;

KALKINMA TALEPLERİ

Antalyaspor'un Burdur'daki hazırlıkları;

HIZ KESMEDEN DEVAM EDİYOR

Rektör Dalgar ve Alex de Souza bir araya geldi

MAKÜ'nün görsel şölen sunan lavanta bahçeleri 

ÖĞRENCİLERİ BEKLİYOR

BURDUR’DA KAPSAMLI
TRAFİK DENETİMİ

Haziran ayını yaşadı
Türkiye'de bu yıl Haziran yağışları, normaline göre %65, geçen yılın 
aynı dönemine göre %80 azaldı ve son 23 yılın en düşük Haziran ayı 
yağışı kaydedildi. Meteoroloji Genel Müdürlüğü verilerine göre, Türkiye 
genelinde yağışlı gün sayısı ortalama 6,5 günden 3,4 güne düştü. 

29 yıldır
dinmeyen acı!
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1995 yılında Avrupa'nın ortasında soykı-
rım yaşandı. Sırplar, Birleşmiş Milletler'in 
Bosna Hersek'te güvenli bölge ilan ettiği 
ve Hollandalı askerlerin koruduğu Srebre-
nitsa'da katliam yaptı. 8 binin üzerinde 
genç ve yetişkin erkeği acımasızca öldü-
rüldü.

1992'de başlayan Bosna savaşı sürüyor-
du. Ancak bir yandan da ateşkes için müza-
kereler yürütülüyordu. Boşnaklar Birleşmiş 
Milletler'in 'güvenli bölge' ilan ettiği Srebre-
nitsa'da toplanmıştı.

11 Temmuz 1995'te Sırp komutan 
Ratko Mladiç emrindeki birlikler Srebrenit-
sa'ya girdi.

Sırplar güvenli bölgeyi işgal etti
Bölgedeki Boşnakların bir bölümü BM 

adına güvenliği sağlamak üzere Srebrenit-
sa'da bulunan Hollandalı askerlerin Potoça-
ri'deki üssüne sığınmaya çalıştı, bir bölümü 
de orman yolundan Boşnak askerlerin 

kontrolündeki Tuzla'ya ulaşmaya çalıştı. 
Kaderleri aynı oldu.

Potoçari'de Hollandalı askerlerin 
karargahı olan eski akü fabrikası Sırpların 
soykırım üssüne dönüştü. Fabrikaya sığınan 
erkekler önce ailelerinden ayrıldı, esir 

alınanlar, kamyon ve otobüslere doldurula-
rak ölüme götürüldü.

Orman yolunda da keskin nişancı Sırp 
askerleri pusu kurmuştu.

Birleşmiş Milletler Güvenlik Konseyi'nin 
4 Haziran 1993 tarihli 836 sayılı kararı: 

Güvenli bölgeye ve etrafına yapılan saldırılar 
karşısında, Birleşmiş Milletler askerleri 
tarafından güç kullanılması hatta hava 
desteğinin talep edilmesi öngörüldü.

Hollanda askerleri gözleri önünde 
yaşanan soykırıma sessiz kaldı. BM'nin hava 
operasyonu Sırpların elindeki 30 Hollandalı 
asker nedeniyle engellendi.

8 binden fazla Boşnak, Sırp 
askerleri tarafından katledildi

Sırplar Srebrenitsa'da Bosna Hersek 
savaşı sürecindeki en büyük soykırımı 
gerçekleştirdi. 8 binden fazla Boşnak, Sırp 
askerleri tarafından katledildi, toplu mezar-
lara gömüldü. Aradan çeyrek asırdan fazla 
geçti. Yüzlerce soykırım kurbanının hala 
cenazesi kayıp, mezarı belli değil.

Her yıl bölgede yürütülen kazılarda 
toplu mezarlarda bulunan kemikler kimlikle-
ri belirlendikten sonra Potoçari'deki Anıt 
Mezarlığı'na defnediliyor. 

■ HABER MERKEZİ

SREBRENİTSA’da29
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29 yıl önce neler oldu?

8 binden fazla Boşnak,
Sırp askerleri 

tarafından katledildi

Türkiye, son 23 yılın ‘en kurak’

Uzmanlar 
arsa ve 

tarla 
alırken dikkat 

edilmesi 
gerekenleri 

açıkladı
6’DA

Dünyaya gelen 5 bebe- 
ğini de Spinal Müsküler Atrofi 
(SMA) hastalığı nedeniyle 
kaybeden Hataylı Arslan 
çiftinin, sağlıklı embriyoların 
ayrıştırıldığı, tüp bebek işle- 
miyle eş zamanlı gerçekleşti-
rilen "preimplantasyon ge- 
netik tanı" (PGT) yöntemiyle 
doğan 6'ncı evladı Elif, 18 
yaşına girmenin mutluluğunu 
yaşıyor.

"Sosyal 
medyada 

gördüğünüz 
ürünleri 

bilinçsizce 
kullanmayın"
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Emniyet trafik ekipleri, 04-07 Temmuz tarihle-
rinde 1146 araç ve sürücüsünü kontrol etti. 76 
araca ceza kesildi, 6 araç trafikten men edildi.

Burdur İl Emniyet Müdürlüğü Trafik 
birimleri tarafından Burdur genelinde “Emniyet 
Kemeri Kullanımı, Alkol Etkisinde Araç Kullanı-
mı ve Radarla Hız Denetimine” yönelik yapılan 
uygulamalarda;

1146 adet araç ve sürücüsü kontrol edilmiş 
olup;

42 araca/sürücüsüne 51/2-A Maddesinden 
(Yönetmelikte Belirtilen Hız Sınırlarını %10’dan 
%30’a Kadar Aşmak),

3 araca/sürücüsüne 51/2-B Maddesinden 
(Yönetmelikte Belirtilen Hız Sınırlarını %30’dan 
%50’ye Kadar Aşmak),

1  araca/sürücüsüne 51/2-C Maddesinden 
(Yönetmelikte Belirtilen Hız Sınırlarını %50’den 
Fazla Aşmak),

12 araca/sürücüsüne 36. Maddeden 
(Sürücü belgesiz araç kullanmak),

3 araca/sürücüsüne 48/5 Maddesinden 
(Yasal sınır üzerinde alkollü iken araç kullan-
mak),

3 araca/sürücüsüne 78/1-A Maddesinden 
(Bulundurulma zorunluluğu olan araçlarda 
emniyet kemeri kullanmamak),

12 araca/sürücüsüne Karayolları Trafik 
Kanunu’nun diğer ilgili maddelerinden,

Toplam 76 araca/sürücüsüne trafik idari 
para cezası uygulanmış, (6) araç trafikten men 
edildi.

Mehmet Akif Ersoy Üniversitesi (MAKÜ) Rektörü 
Hüseyin Dalgar, üniversitenin yerleşkesi içerisinde 
bulunan lavanta bahçelerinin eşsiz güzelliklerini 
sosyal medya hesabından paylaşarak, yeni 
dönemde üniversiteye katılacak öğrencileri 
beklediklerini belirtti.

Mehmet Akif Ersoy Üniversitesi, sadece eğitim 
kalitesi ile değil, aynı zamanda doğayla iç içe huzur 

veren yerleşkesi ile de dikkat çekiyor. Lavanta 
bahçeleriyle çevrili olan kampüs, öğrenciler ve 
ziyaretçiler için adeta bir görsel şölen sunuyor. Rektör 
Hüseyin Dalgar'ın paylaştığı görüntülerde lavanta 
bahçelerinin göz alıcı mor rengi ve huzur veren 
atmosferi dikkat çekiyor.

Dalgar, paylaşımına "Lavanta kokulu yerleşkemiz 
yeni öğrencilerini bekliyor..." notunu düştü.
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Geçtiğimiz günler de bir açıklama yapan Türkiye Ziraat Odası Başkanı(T-
ZOB) Şemsi Bayraktar; dünyanın yok edilemeyen açlık gerçeğinin yanı sıra 
gıda kayıpları ve israfıyla da karşı karşıya kaldığını, ancak dünya çapında 
tüketicilere sunulan gıdanın yaklaşık yüzde 17’sine tekabül eden BİR MİLYAR 
TON GIDA’nın da ÇÖPE GİTTİğini hatırlatmıştı! Bayraktar bahsime konu açıkla-
masında şunları söylemişti:

“Dünya 19 tarım ürünün de ilk 4’teyiz. Ülkemiz dünya da, sebze ve meyve 
başta olmak üzere hem çok sayıda tarım ürününde ilk sıralarda yer alıyor hem de 
ürün çeşitliliğiyle öne çıkıyor. Türkiye, fındık, kiraz, incir, kayısı ve ayva üretiminde 
dünya da 1-birinci; Elma, Antep fıstığı, karpuz kavun salatalık keçiboynuzu 
üretiminde dünya da 2-ikinci; mandalina, çilek, armut, vişne üretiminde dünyada 
3.-üçüncü sıradadır. Daha birçok üründe dünya üretiminde ilk 10’dadır. Fındık, 
kuru kayısı, kuru incir ve nohut ihracatında da dünya lideri konumundayız…”

19 TARIM ÜRÜNÜ’NÜN ÜRETİMİNDE DÜNYA 
4. OLDUĞUMUZ GİBİ; 15 TARIM ÜRÜNÜMÜZ 

AB COĞRÂFİ İŞÂRET TESCİLİ ALMIŞ DURUMDA
ANCAK BİZ BUNUN KIYMETİNİ… BİLMİYORUZ!

2023 yılı itibariyle ülkemiz de bal, et ve süt ürünleri, meyve, sebze, 
mantar, peynir, tütün ve tereyağı dâhil katı ve sıvı yağlar kategorilerinde 
toplam 452 coğrâfi işaretli tarım ürünü bulunduğunu da hatırlatan TZOB 
Başkanı Şemsi Bayraktar; bu ürünlerden 15’inin Avrupa Birliği (AB) nezdinde 
coğrâfî işâret tescili aldığını da belirtmiş ve “Geçtiğimiz yılın ilk 10 ayında 20,4 
milyar dolarlık tarım ve gıda ithalatı gerçekleştirildi. Ancak, üretim açığı olan 
ürünlerde destek ve teşviklerin artırılarak yeni üretimin artırılması şart” demiş! 

Bildiğim kadarıyla Dünyanın şu anki insan nüfusu 8 milyar ve bu 8 milyar 
insandan 2 milyarı Müslüman… Hadi bunun 1 milyarını çoluk çocuk, yaşlı.., 
yani herhangi bir sorumluluğu olmayan insan olarak kabul edelim! Geriye 
kalan 1 milyar Müslümanın tamamı kendisinin ve ailesinin özelinden, yöneti-
cilerin ise bu isra�arın genelinden sorumludur… Hattâ bizim ülkemizde 
yaşayanların yüzde 98-99’u Müslüman olduğuna göre insanımızın tamamı bu 
isra�arın tümünden sorumludur… Ancak gayrimüslimler ayrı bir değerlendir-
me konusu ama, günümüzün Müslümanları da maalesef ki maalesef israf 
deryasında yüzüyor! Dolayısıyla da milyarlarca insanın vebâline giriyor!

BİZE NE KORONA NE DEPREM NE RUSYA
VE UKRAYNA SAVAŞI NE İSRAİL’İN GAZZE
VE FİLİSTİN’DE YAPTIĞI KATLİAMLAR, NE

BENZER ÂFETLER USLANDIRDI MAALESEF
Bizim inanç ve imanımıza göre israfın her türlüsü haram olduğu gibi, 

‘komşusu açken karnını tıka basa doyuran bir Müslüman da kâmil bir Müslüman 
değildir…’ Amma velâkin, kuraklık, kıtlık, iç ve dış savaşlar nedeniyle yıllardır 
bir çok İslâm Ülkesinde ve bilhassa Afrika da çok sayıda insan ve çoluk çocuk 
açlıktan, susuzluktan ve gıdasızlıktan öldüğü gibi; 9 aydır da Filistin ve 
Gazze’de Siyonist ve terörist İsrail askerlerinin attığı bombalar nedeniyle 
bebekler, çocuklar, anneler ve babalar, nineler dedeler ya ölüyor ya yaralanı-
yor ya da hastalık içinde kıvrım kıvrım kıvranıyor… Ancak, Gazze’ye T. C Devle-
ti ve asil Türk Milleti dışında hiçbir İslâm ülkesinden ciddi bir yardım gitmi-
yor… Yani ehli dünya yılda 1 milyar ton gıda maddesini çöpe atıyor da bu 
çöpe attığı gıda maddelerinin yarısını, dörtte birini bile Afrika’ya veya 
Filistin’e-Gazze’ye göndermiyor-gönderemiyor… Göndermediği gibi, kendi-
sini sorumlu da hissetmiyor. Dolayısıyla da bu sorumsuzluktan zerre kadar 
vicdan azabı duymuyor!  

Velhâsıl-ı kelâm; yukarıda da vurgulamaya çalıştığım gibi, insanlık âlemi-
ni de İslâm Alemini de hiçbir âfet veya felâket uslandırmadı ve uslandırmaya-
cak gibi de gözüküyor… Ki, bu günlerde insanlık Âlemi 3. Bir dünya savaşı 
tehlikesiyle, artı kuraklık, dolayısıyla da büyük bir kıtlık tehlikesiyle karşı 
karşıya!  

Yani biz büyüklü küçüklü musibetlerin hiçbirinden nasihat veya ders 
almadık! Ancak son günlerde gündeme gelen ‘Güneş Patlaması’, dolayısıyla 
da dünyanın karanlıkta, elektriksiz susuz kalacak olması bizi belki uslandırabi-
lir! En azından gıda maddelerinin israfını önleyebilir!’ diyeceğim ama bunu  
diyemiyorum… Çünkü insanoğlu hiçbir afet veya felaketten ya da musîbet-
ten ders almıyor… Onun için hiçbir konuda tasarruf etmediği ve etmeyeceği 
de gibi, tam tersine her şeyi saçıp savuruyor!

Hülâsâ-i netice; Güneş Patlaması, 3. bir Dünya Savaşı ve kuraklık başta 
olmak üzere günümüzde yaşanan iç ve dış savaşlar, depremler, seller, heye-
lanlar, yangınlar ve benzer âfetler sadece yaşandığı yerlerde hissediliyor! 
Çünkü insanlar, ‘bana değemeyen yılan bin yıl yaşasın! ve bu devirde gemisini 
kurtaran kaptan..!’ diyor! Ve muhafazanAllah, yaşanacak olan büyük bir afet 
veya felâket 7’den 77’ye herkesi etkileyecek, dolayısıyla da zengin fakir, amir 
memur, işçi iş veren herkesi denk-eşit hale getirecek… Ancak, ben bu konuda 
yine de ‘İnşaAllah böyle bir felâket yaşanmaz’ diyorum. Ama bilim insanları bu 
felâketlerdin birinin veya birkaçının yaşanmasının kaçınılmaz olduğunu iddi 
ediyorlar… O nedenle bendeniz de ‘biz inananlarda en azından ekmeğimizi 
suyumuzu israf etmeyelim. Dolayısıyla da hem mânevî mesuliyetten kurtulalım 
hem de yavrularımızı ve torunlarımızın aç susuz, gıdasız ve kalmalarına neden 
olmayalım!’ diyor, herkese ‘israfsız’ saygılar sunuyorum.

 Tâceddin Dergâhı
Taceddin AKBAŞ

taceddinakbas@gmail.com

GIDALARI… HEM İSRAF ETMEKTE YARIŞIYORUZ
HEM DE PAHALI OLUŞLARINDAN YAKINIYORUZ

YİYİNİZ VE İÇİNİZ, İSRAF ETMEYİNİZ… ŞÜPHE
YOK Kİ ALLAH (c. c) İSRAF EDENLERİ SEVMEZ!

VE ONLAR HARCADIKLARINDA NE İSRAF NE DE
CİMRİLİK EDERLER… 

Âraf Sûresi, 7/31

 1146 araç kontrol edildi
76 araca ceza kesildi, 

6 araç trafikten men edildi

Burdur'da Trafik Denetimleri:

Burdur İl Emniyet Müdürlüğü Trafik birimleri, 4-7 Temmuz tarihleri arasında kapsamlı denetim-
ler gerçekleştirdi. "Emniyet Kemeri Kullanımı, Alkol Etkisinde Araç Kullanımı ve Radarla Hız 
Denetimine" yönelik yapılan bu denetimlerde 1146 araç ve sürücü kontrol edildi. Denetimler 
sonucunda 76 araca ceza kesilirken, 6 araç trafikten men edildi. Özellikle hız sınırlarını aşan, 
sürücü belgesiz araç kullanan ve alkollü araç kullanan sürücülere cezai işlemler uygulandı.

■ Kadriye ÇETİN
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Dünyaya gelen 5 bebeğini de Spinal 
Müsküler Atrofi (SMA) hastalığı nedeniyle 
kaybeden Hataylı Arslan çiftinin, sağlıklı 
embriyoların ayrıştırıldığı, tüp bebek 
işlemiyle eş zamanlı gerçekleştirilen 
"preimplantasyon genetik tanı" (PGT) 
yöntemiyle doğan 6'ncı evladı Elif, 18 
yaşına girmenin mutluluğunu yaşıyor

Hatay'da yaşayan Süleyman Selda 
Arslan çifti, yıllar önce, genetik hastalıkların 
en büyük nedeni olan akraba evliliğinin 
üzücü sonuçlarıyla karşı karşıya kaldı.

O dönem, kalıtsal ve ilerleyici bir kas 
hastalığı olan SMA taşıyıcısı olduklarını 
bilmeyen çiftin doğan ikiz bebekleri, hastalık 
nedeniyle 2 gün yaşadıktan sonra vefat etti. 
6 ay sonra tekrar hamile kalan ve bir kız 

bebek dünyaya 
getiren Senem 
Arslan, bu evladını 
da 9 ay sonra 
kaybetti.

Ailenin sonra-
sında doğan diğer 
iki bebeği de SMA 
nedeniyle sadece 
birkaç ay yaşayabil-
di.

5 evladını 
kaybeden Arslan 
çifti, o dönem 
yaygın olarak 
bilinmeyen SMA 
hastalığı ve genetik 
hastalık taşıyıcısı 
çiftler için uygula-
nan PGT yöntemini 
bir televizyon 
programından 
öğrendi.

Bunun üzerine 
Ankara'ya gelerek, PGT yöntemini uygulayan 
Prof. Dr. Volkan Baltacı'ya başvuran çift, bu 
sayede sağlıklı bir bebek sahibi oldu. Arslan 
ailesi, 18 yıl önce dünyaya gelen ve sağlıkla 
büyüyen kızları Elif'le birlikte Prof. Dr. 
Baltacı'ya ziyarette bulundu.

"SMA İÇİN PGT YÖNTEMİNİN
İLK DEFA YAPILDIĞI BEBEK"

Ziyaret esnasında açıklamalarda bulu-
nan Prof. Dr. Baltacı, SMA ve diğer genetik 
hastalıklarda riski artıran en önemli nedenin 
akraba evliliği olduğuna dikkati çekti.

Arslan çiftinin SMA taşıyıcısı olduğunu 
ve 5 bebeklerini bu hastalık nedeniyle 
kaybettiğini dile getiren Baltacı, PGT yönte-
minde, embriyolar üzerinde genetik incele-
me yapıldığını ve bu inceleme sonucu 

sağlıklı embriyoların anne adayının rahmine 
aktarıldığını anlattı.

Elif ve ailesiyle bir araya gelmekten 
mutluluk duyduğunu vurgulayan Baltacı, 
"Biz bu çocuğumuzu bundan 18 yıl önce PGT 
yani embriyo seviyesinde genleri kontrol 
ederek ayıklama, bir nevi sağlıklı çocuğu 
seçme yöntemiyle elde ettik. Şu an 18 
yaşında olan Elif, ülkemizde SMA için PGT 
yönteminin ilk kez uygulandığı bebek. 
Bugün de artık üniversite sınavına girmiş 
genç bir kız" diye konuştu.

Türkiye'de akraba evliliklerinin de 
etkisiyle SMA taşıyıcılığının yüksek olduğuna 
dikkati çeken Baltacı, akraba evliliğinin SMA 
riskini akraba olmayan çiftlere göre 20-30 
kat artırdığını ifade etti.

Baltacı, Türkiye'de SMA'nın da dahil 
edildiği evlilik öncesi taramaların önemine 
işaret ederek, akraba evliliği yapan çiftlere 
gebelik öncesi taramaların da titizlikle 
uygulanması gerektiğini kaydetti.

PGT'nin belli genetik hastalıklarda 
devlet desteğiyle ücretsiz uygulanabildiğini, 
devlet hastanelerinde yapılmasıyla ilgili 
çalışmaların da başladığını aktaran Baltacı, 
yöntemin yaygınlaşmasıyla genetik hastalık 
taşıyıcısı birçok ailenin sağlıklı bir bebeğe 
sahip olabileceğinin altını çizdi.

"5 ÇOCUĞUMU BU 
HASTALIKTAN KAYBETTİM"

47 yaşındaki anne Selda Arslan, 1998'de 
evlendiğini, evliliğinin 9 yılının çocuklarını 
kaybetmesi nedeniyle acıyla dolu geçtiğini 
anlattı.

Yaşadığı sürecin çok zor olduğunu 
vurgulayan Arslan, 5 çocuğunu kaybettiği 
dönem SMA taşıyıcısı olduklarını bilmedikle-
rini, bu konuda bilinçlendirilmediklerini 
söyledi.

Selda Arslan, "Çocuklarımın hepsi tip 1 

SMA hastasıydı, 5 çocuğumu bu hastalıktan 
kaybettim. Bir televizyon programını 
izlerken Volkan hocaya denk geldim. Direkt 
Volkan Bey'i aradım, onunla görüştüm. 
Ankara'ya geldik. Buraya gelince hastalığımı 
öğrendim. Bu yola büyük bir umutla başla-
dım, tedavi için merkeze adım atınca olaca-
ğına inandım. Bütün kötü günleri unuttum. 
Çok şükür güzel bir kızım oldu. PGT yönte-
miyle Elif dünyaya geldi, dünyanın en mutlu 
insanı oldum. Benim hayatta olma nedenim, 
nefes alışım, her şeyim kızım, çünkü çocukla-
rı çok seviyorum." ifadelerini kullandı.

Evlilik öncesi taramaların, genetik 
hastalık taşıyıcısı olan çiftlerin bilinçlendiril-
mesinin önemine vurgu yapan Arslan, 
"Geçmişte, en azından taşıyıcı olup olmadığı-
mız belli olsaydı, bu kadar acı çekmez, 
çocuklarımı kaybetmezdim" dedi.

Elif'in dünyaya gelmesini sağlayan 
tedavi sürecinin ardından Prof. Dr. Baltacı'yla 
"aile" gibi olduklarını da dile getiren Arslan, 
6 Şubat depremlerinde de kendilerini yalnız 
bırakmayan Baltacı'ya teşekkürlerini iletti.

"PGT'NİN İLK DEFA BENİM İÇİN 
YAPILMASI HAVALI HİSSETTİRİYOR"

18 yaşındaki Elif Arslan ise üniversite 
sınavına girdiğini ve tercih sonuçlarını 
beklediğini anlattı.

Arslan, sağlıkla büyüyebilmekten 
mutluluk duyduğunu vurgulayarak, şöyle 
konuştu: "Annem beni dünyaya getirmek için 
çok savaşmış, hep yanımda olduğu için de 
anneme çok teşekkür ederim. Bunu hiçbir 
zaman unutmayacağım. Bu uygulamanın ilk 
defa benim için yapılması düşününce havalı 
hissettiriyor, ilk olmak güzel. Üniversite 
sınavına girdim, adli tıp ya da sağlık yöneti-
mi okumak istiyorum. Aileler, araştırsınlar 
tedavi olsunlar, evlat sahibi olabilirler diye 
düşünüyorum."

Mardin Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi Deri ve Zührevi 
Hastalıkları Uzmanı Doktor Rana 
Başara Şahin, doktor tavsiyesi 
olmadan sosyal medyada payla-
şılan cilt kremleriyle ilgili uyarı-
larda bulundu

Deri ve Zührevi Hastalıkları 
Uzmanı Doktor Rana Başara Şahin, 
mümkün olduğunca sıcak havalar-

da dışarı çıkmamak gerektiğini 
belirterek, temmuz ve ağustos 
aylarında sıcakların daha çok 
artacağını söyledi. Özellikle saat 
10.00 ile 17.00 arasında mümkün 
oldukça dışarı kalınmaması 
gerektiği uyarısında bulunan Dr. 
Şahin, ultraviyole indeksinin en 
yüksek olduğu saatler olup, dışarı 
çıkılacaksa mutlaka gölgenin tercih 
edilmesi ve dışarı çıkmadan önce 

güneş kreminin uygun miktarda 
uygulanmasını ifade etti.

"GÜNEŞ KREMİ 2-3 SAATTE
BİR SÜRÜLMELİ"

Zaman geçtikçe ve terledikçe 
güneş kreminin de etkisi azaldığını 
aktaran Dr. Şahin, "Bu sebeple 2-3 
saatte bir güneş kremimizi tekrar 
sürmeliyiz. Yazın güneşten korun-
maya, güneş koruyucu sürmeye 
daha çok dikkat etmeliyiz. Ancak 
yaz kış demeden güneş kremi 
kullanmalıyız. Aksi takdirde ileri 
zamanlarda derinin kanser olma 
oranı oldukça artıyor. Bunun 
yanında sıcak çarpmasını önlemek 
için özellikle gün içinde tüketilen 
su miktarına dikkat etmeliyiz. 
Günde 2-3 litre kadar su tüketimi-
ne özen göstermeliyiz. Güneş 
ışınlarının en yoğun olduğu 
saatlerde dışarda çalışmak zorunda 
olanlar mümkünse gölge alanları 
tercih etmeli, güneş ışından 
koruma özelliği olan pamuklu 
kıyafetler giymeli, güneş koruyucu-
sunu sık tekrarlamalı ve sıvı 
tüketimine dikkat etmelidir. Ayrıca 

araba içinde bebek, çocuk ve evcil 
hayvan bırakılmamasına çok dikkat 
edilmelidir” dedi.

Evde yapılan maskelerin ciltte 
ciddi hasarlara neden olabileceğine 
dikkat çeken Dr. Şahin, "Cilt 
lekeleri için kesinlikle doğal 
yöntemlere başvurulmaması 
gerekiyor. Doğal olarak nitelendiril-
diğimiz yiyeceklerle veya başka 
doğal yöntemlerle yaptığınız 
maskeler cildinizde kalıcı hasarlara 
ve lekelere sebep olabilir. Limon ve 
turunçgiller cilde direk uygulandı-
ğında tam tersi ciltte Lekeye sebep 
olabiliyor. Cilt bakım rutinin 
oluşturmak ve ürünler hakkında 
bilgi almak için mutlaka cildiye 
hekiminden randevu alınmalı. 
Lekeleri önlemek için de güneş 
kremi mutlaka kullanmamız 
gerekiyor” ifadelerini kullandı.

"BAKIM KREMLERİNİ DOKTORA 
SORMADAN KULLANMAYIN"

"Sosyal medyada önerilen 
bakım kremlerini cilt doktorunuza 
sormadan kullanmayın" diyen Dr. 
Şahin, “Piyasada ve birçok farklı 

markada oldukça fazla ürün 
bulunmaktadır. Cildinize uygun 
olan ürünler kişiye özel ve güveni-
lir markalardan seçilmelidir. Bu 
yüzden en iyi tercih cilt doktorunu-
zun sizin cildinize göre önerdiği 
ürünler olacaktır. Bu yüzden sosyal 
medyada influencerların önerdiği 
ürünleri direkt kullanmayalım. Cilt 
doktorundan randevu alıp cilt 
probleminize uygun tedaviyle 
tedaviye destek cilt bakım rutini 
oluşturarak ürün önerisi almalısı-
nız. Güneş hassasiyeti olan, güneş 
alerjisi olan, Lupus hastalığı gibi 
güneşle birlikte hastalığının 
aktivitesi artan, akne, gül hastalığı 
gibi cilt hastalıkları olan kişiler 
mutlaka güneşte çok dikkat 
etmelidir. Örneğin, bir akne hastası 
güneşe dikkat etmez ve güneş 
koruyucusu kullanmazsa hem 
sivilceleri artabilir hem de bu 
lekeleri artabilir. Ya da gül hastalığı 
varsa, cildi sürekli kızarıyorsa 
güneş koruyucu kullanmıyorsa 
şikayetlerde artış görülebilir" 
şeklinde konuştu.

Türkiye'nin
"genetik mucizesi" 

18 yaşında

"Sosyal medyada gördüğünüz 
ürünleri bilinçsizce kullanmayın"

Influencer önerilerine kanmayın!
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1995 yılında Avrupa'nın ortasında soykı-
rım yaşandı. Sırplar, Birleşmiş Milletler'in 
Bosna Hersek'te güvenli bölge ilan ettiği 
ve Hollandalı askerlerin koruduğu Srebre-
nitsa'da katliam yaptı. 8 binin üzerinde 
genç ve yetişkin erkeği acımasızca öldü-
rüldü.

1992'de başlayan Bosna savaşı sürüyor-
du. Ancak bir yandan da ateşkes için müza-
kereler yürütülüyordu. Boşnaklar Birleşmiş 
Milletler'in 'güvenli bölge' ilan ettiği Srebre-
nitsa'da toplanmıştı.

11 Temmuz 1995'te Sırp komutan 
Ratko Mladiç emrindeki birlikler Srebrenit-
sa'ya girdi.

Sırplar güvenli bölgeyi işgal etti
Bölgedeki Boşnakların bir bölümü BM 

adına güvenliği sağlamak üzere Srebrenit-
sa'da bulunan Hollandalı askerlerin Potoça-
ri'deki üssüne sığınmaya çalıştı, bir bölümü 
de orman yolundan Boşnak askerlerin 

kontrolündeki Tuzla'ya ulaşmaya çalıştı. 
Kaderleri aynı oldu.

Potoçari'de Hollandalı askerlerin 
karargahı olan eski akü fabrikası Sırpların 
soykırım üssüne dönüştü. Fabrikaya sığınan 
erkekler önce ailelerinden ayrıldı, esir 

alınanlar, kamyon ve otobüslere doldurula-
rak ölüme götürüldü.

Orman yolunda da keskin nişancı Sırp 
askerleri pusu kurmuştu.

Birleşmiş Milletler Güvenlik Konseyi'nin 
4 Haziran 1993 tarihli 836 sayılı kararı: 

Güvenli bölgeye ve etrafına yapılan saldırılar 
karşısında, Birleşmiş Milletler askerleri 
tarafından güç kullanılması hatta hava 
desteğinin talep edilmesi öngörüldü.

Hollanda askerleri gözleri önünde 
yaşanan soykırıma sessiz kaldı. BM'nin hava 
operasyonu Sırpların elindeki 30 Hollandalı 
asker nedeniyle engellendi.

8 binden fazla Boşnak, Sırp 
askerleri tarafından katledildi

Sırplar Srebrenitsa'da Bosna Hersek 
savaşı sürecindeki en büyük soykırımı 
gerçekleştirdi. 8 binden fazla Boşnak, Sırp 
askerleri tarafından katledildi, toplu mezar-
lara gömüldü. Aradan çeyrek asırdan fazla 
geçti. Yüzlerce soykırım kurbanının hala 
cenazesi kayıp, mezarı belli değil.

Her yıl bölgede yürütülen kazılarda 
toplu mezarlarda bulunan kemikler kimlikle-
ri belirlendikten sonra Potoçari'deki Anıt 
Mezarlığı'na defnediliyor. 

■ HABER MERKEZİ

SREBRENİTSA’da29
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29 yıl önce neler oldu?
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Türkiye'de bu yılın haziran yağışları, 
normaline göre yüzde 65, geçen yılın 
aynı dönemine göre yüzde 80 azaldı. 
Böylece Türkiye genelinde son 23 yılın 
en düşük haziran ayı yağışı gerçekleşti.

AA muhabirinin Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği Bakanlığı Meteoroloji 
Genel Müdürlüğü 2024 Yılı Haziran Ayı 
Alansal Yağış Raporu verilerinden der- 
lediği bilgilere göre, 1991-2020 dönemi 
uzun yıllar haziran ayı ortalama yağış 
miktarı metrekareye 33,6 kilogram 
olarak hesaplandı.

Geçen yıl haziranda, metrekareye 
58,1 kilogram yağış düştü. Bu sene aynı 
dönemdeki yağış miktarı ise 11,9 
kilogramda kaldı. Yağışlarda normaline 
göre yüzde 65, geçen yıl haziran ayına 
göre ise yüzde 80 azalma yaşandı.

Türkiye genelinde son 23 yılın en 
düşük haziran ayı yağışı gerçekleşti.

Haziran ayı yağışlarında, Batı ve 
Orta Karadeniz, Kırklareli hariç Marma-
ra Bölgesinin tamamı, kıyı Ege, Antal-
ya'nın doğusu, Mersin, Adana, Osmani-
ye, Hatay, Gaziantep, Adıyaman, 
Şanlıurfa, Elazığ, Diyarbakır ve Bingöl 
çevrelerinde normaline göre yaklaşık 
yüzde 60 azalma görüldü.

Giresun, Trabzon, Rize ve Artvin 
illeri sahil kesimlerinde haziran ayı 
yağışlarında ise yüzde 20'nin üzerinde 
artış kaydedildi.

Bölge geneli yağışlarda tüm böl- 
geler normalinin altında yağış aldı, en 
fazla azalma görülen bölge yüzde 92 ile 
Marmara Bölgesi oldu.

Ege ve Akdeniz bölgelerinde son 
23 yılın, Marmara ve Karadeniz bölgele-
rinde son 21 yılın, İç Anadolu Bölgesin-
de ise son 12 yılın en düşük yağışı 
meydana geldi.

En az yağış İzmir'de
İl geneli yağışlarda en fazla yağış, 

metrekareye 97 kilogram ile Rize'de, en 
az yağış ise metrekareye 0,4 kilogram 
ile İzmir'de görüldü.

Haziran ayı yağışlarında normaline 
göre en fazla artış yüzde 26 ile Hakka-
ri'de, en fazla azalma ise yüzde 98 ile 
Çanakkale'de gerçekleşti.

Bilecik, Bursa, Çanakkale, Edirne, 
İzmir, Kocaeli, Yalova'da son 64 yılın, 
Adana, Ardahan ve Osmaniye'de son 44 
yılın, Adıyaman, Aydın ve Kütahya'da 
son 23 yılın, Manisa'da son 22 yılın, 
Amasya, Balıkesir, Bartın, Bolu, Çankırı, 
Çorum, Düzce, Eskişehir, İstanbul, 
Karabük ve Kastamonu'da son 21 yılın 
en düşük yağışı kayıtlara geçti.

Türkiye genelinde yağışlı gün sayısı 
1991-2020 ortalamasında 6,5 gün ola- 
rak hesaplanırken, haziranda ortalama 
3,4 gün oldu.

Haziranda yağışlı gün sayısı, Ege 
Bölgesinin orta ve kıyı kesimiyle 
Antalya'nın batısı, Adana'nın güneyi, 
Gaziantep, Kilis ve Kahramanmaraş 
çevrelerinde 3 günün altına düştü. 
Doğu Anadolu'nun kuzey ve doğu 
kesimleriyle Doğu Karadeniz çevrelerin-
de 10-15 gün aralığında görüldü.

Ege'de yağışlar geçen yıla 
göre yüzde 93 azaldı

Marmara Bölgesi'nde haziran ayı 
yağışları metrekareye 3,4 kilogram 
olarak hesaplandı. Yağışlarda hem 
normale hem de geçen yıla göre yüzde 
92 azalma kaydedildi.

Ege Bölgesi'nde metrekareye 4,9 
kilogram olarak gerçekleşen haziran ayı 
yağışı, normale göre yüzde 81, geçen 
yıla göre yüzde 93 düştü.

Akdeniz Bölgesi'nde ise metreka-
reye 6,4 kilogram düşen yağışlar, 
normale göre yüzde 70, geçen yıla göre 
yüzde 87 azalma gösterdi.

İç Anadolu Bölgesi'nde haziranda 
düşen yağış miktarı metrekareye 15,6 
kilogram olarak hesaplandı. Bölgedeki 
yağışlar normale göre yüzde 57, bir önceki 
yılın aynı ayına göre yüzde 79 azaldı.

Haziranda Karadeniz Bölgesi'ne 
metrekareye 23,1 kilogram yağış düştü.

Doğu Anadolu Bölgesi'nde de 
haziran ayı yağışları metrekareye 14,7 
kilogram olarak hesaplandı. Yağışlar 
normale göre yüzde 50, geçen yılın aynı 
ayına göre yüzde 61 azalma gösterdi.

Güneydoğu Anadolu Bölgesi'nde 
haziranda düşen yağış miktarı metreka-
reye 2,3 kilogram olarak gerçekleşti.

Türkiye, son 23 yılın ‘en kurak’
Haziran ayını yaşadı

Türkiye'de bu yıl Haziran yağışları, normaline göre %65, geçen yılın aynı dönemine göre %80 azaldı ve son 23 yılın en düşük Hazi-
ran ayı yağışı kaydedildi. Meteoroloji Genel Müdürlüğü verilerine göre, 1991-2020 dönemi Haziran ayı ortalama yağış miktarı met-
rekareye 33,6 kilogramdı. Geçen yıl Haziran'da 58,1 kilogram yağış düşerken, bu yıl aynı dönemde sadece 11,9 kilogram yağış görül-
dü. Özellikle Batı ve Orta Karadeniz, Marmara, kıyı Ege, Akdeniz ve Güneydoğu Anadolu bölgelerinde önemli yağış azalmaları 
yaşandı. Rize en fazla yağış alan il olurken, İzmir en az yağış alan il oldu. Hakkari'de yağışlar %26 artarken, Çanakkale'de %98 
azaldı. Türkiye genelinde yağışlı gün sayısı ortalama 6,5 günden 3,4 güne düştü. Ege Bölgesi'nde yağışlar geçen yıla göre %93 azaldı.

İklim- çevre-
kuraklık
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Arsa ve tarla
satışı dolandırıcılığı

Gayrimenkul hukuku uzmanları ve sektör 
temsilcileri, son dönemde arsa ve tarla 
satışlarının artması üzerine bu alanda 
yatırım yapmayı düşünen vatandaşların 
dikkat etmesi gerekenler konusunda 
değerlendirmelerde bulundu.

Kovid-19 ve depremlerin ardından arsa 
ve tarlalara talep artarken, bu alanda satış 
rekorları görülmeye başlandı.

Geçen yıl Türkiye genelinde toplam 
gayrimenkul satış adedi 2 milyon 949 bine 
ulaşırken, bu rakamın 1 milyon 723 binini 
arsa, tarla, iş yeri ve diğer taşınmazlar 
oluşturdu. Konut dışı gayrimenkul satışları-
nın en az yüzde 90'ının arsa ve tarlalardan 
oluştuğu değerlendirildiğinde bu alanda tüm 
zamanların yıllık rekoru kırılmış oldu. Konut 
dışı gayrimenkulün toplam satış içerisindeki 
payı da yüzde 58,44 ile en yüksek orana 
yükseldi.

Yüksek satış adetleri bu yıl kısmen düşse 
de arsa ve tarlalara güçlü talebin sürdüğünü 
belirten uzmanlar, salgın ve depremlerin 
etkisinin yanı sıra konut alamayan yatırımcı-
ların arsa ve tarlaya yönelmesinin bu durum-
da etkili olduğunu anlattı.

"DOLANDIRICILIK
HADİSELERİ DE ARTTI"

Gayrimenkul Pazarlama ve Satış Profes-
yonelleri Derneği (GAPAS) Başkanı İsmail 
Özcan, son birkaç yılda konuta erişimin 
zorlaşmasının daha makul bütçelerle yapıla-
bilen arsa ve arazi yatırımlarını artırdığını 
belirterek, yüksek meblağların konuşulduğu 
bu alanın kötü niyetlilerin de ilgisinden 
kaçmadığını söyledi.

Son dönemde toplam gayrimenkul 
satışları içerisinde konut dışı yatırımların 
daha yüksek pay aldığını dile getiren Özcan, 
"Görece daha makul bütçelerle alınabilen 
araziler ve hızlı değer artışı eğilimine sahip 
arsalar yatırımcıların gözdesi haline geldi." 
dedi.

Özcan, özellikle kırsal yörelerdeki 
tarlalara da ilginin artmasıyla bu alanda bazı 
dolandırıcılık hadiselerinin de yaşanmaya 
başlandığını kaydederek, sözlerini şöyle 
sürdürdü:

"Bazı yatırımcıların satın alınacak araziyi 
görmeden, yerinde ve resmi kurumlarda 
inceleme yapmadan, sadece fiyatının cazip 

olduğu algısı ve öngörüsüyle satın almalar 
yaptığını ve parasal kayıplar yaşadığını, 
gerçekte öyle bir yerin olmadığını ya da satış 
yapmak isteyenlere verilen kaporaların 
buharlaştığı yönünde duyumlar alıyoruz. 
Satın alınan araziye imarın geleceği, son 
zamanların popüler konaklama üniteleri olan 
mobil evlerin (tiny house) koyulabileceği, 
ürün hasadıyla 3-5 yılda yatırımın geri 
alınacağı gibi satış argümanlarının gerçekte 
geçerliliğinin olmadığı durumlarda vatanda-
şımızın yatırımı heba oluyor."

"MESLEK MENSUPLARINDAN VE 
RESMİ KURUMLARDAN BİLGİLER 
DOĞRULATILMALI"

İsmail Özcan, arsa ve tarla yatırımlarının 
daha fazla incelemeye konu olması gerektiği-
ni belirterek, "Yatırımcılarımız almayı 
düşündüğü araziyi dikkatlice incelemeli; 
mimar, inşaat mühendisi, gayrimenkul 
danışmanı veya şehir plancısı gibi ilgili 
meslek mensuplarından ve resmi kurumlar-
dan bilgileri doğrulatmalı; satıcıdan tapu 
kayıt örneğini ya da takyidat belgesini 
istemelidir." diye konuştu.

Arsanın ne kadarına hangi bina türünün 
yapılabileceğinin, arsanın emsalinin ve 
çekme mesafelerinin öğrenilmesi gerektiğini 
vurgulayan Özcan, "Bölgede imar planı 
yapılması sonrasında kamuya bırakılması 
gereken parsel bölümlerinden gerekli 
terklerin yapılıp yapılmadığı bilinmelidir." 
açıklamasında bulundu.

"ARSA ÜZERİNE ŞERH OLUP 
OLMADIĞI ÖĞRENİLMELİ"

GAPAS Başkanı Özcan, arsa üzerinde 
herhangi bir kamu kuruluşunun şerhinin 
olup olmadığının, arazinin çeşitli koruma 
alanı içinde bulunup bulunmadığının da 
önemli olduğunun altını çizdi.

Özcan, "Ayrıca arsanın kadastrol yola 
cephesinin bulunup bulunmadığı öğrenilme-
li. Çünkü kadastrol yola cephesi olmayan 
araziler için diğer parsellerden geçiş hakkı 
talep edilmesi gerekiyor. Arazi üzerinde 
devletin ve ilgili belediyenin öngördüğü bir 
proje çalışmasının olup olmadığı araştırılma-
lıdır." ifadelerini kullandı.

"ARAZİNİN BÖLÜNEBİLİR OLMASI YAPI 
YAPILABİLECEĞİ ANLAMINA GELMEZ"

Gayrimenkul Hukuku Enstitüsü Başkanı 

Avukat Ali Yüksel de Kovid-19 sonrası 
vatandaşların şehirlerden uzaklaşmak 
istemesiyle kırsal alanlarda yapılaşma furyası 
başladığını anımsatarak, emlak sitelerinde 
dahi "üzerine konteyner koymaya uygun, 
villa yapmaya uygun, yazlık yapmaya uygun" 
şeklinde teşvik edici ifadelerle yayınlanan 
ilanların arttığını anlattı.

Bazı arazilerin de "ileride ev yapmaya 
uygun" söylemleriyle satıldığını, yoğun 
taleple birlikte tarım alanlarının dahi 
satılmaya başlandığını dile getiren Yüksel, 
tarım alanlarının ve zeytinliklerin imara 
açılamadığını, tarlaların parsellenmesinin 
veya bölünmesinin sıkı kurallara bağlı 
olduğunu, arazinin bölünebilir olmasının 
yapı yapılabileceği anlamına gelmediğini 
vurguladı.

"BUNGALOVLAR ANCAK 
TURİZM AMAÇLI KULLANILABİLİR"

Ali Yüksel, sit alanlarında yapılaşmanın 
yasak veya sınırlı olduğunu, deniz kıyısına 
yakın alanların ve su havzalarının yapılaşma 
yasağı içinde bulunduğunu belirterek, 2B 
arazilerinde imar planı olması halinde 
yapılaşmanın olabildiğini söyledi.

Bungalovların ancak turizm amaçlı ve 
verilen ruhsata göre çalışabildiğini, konut 
olarak kullanılamadığını vurgulayan Yüksel, 
yatırım yaparken dikkat edilmesi gerekenleri 
şöyle sıraladı:

"Bir arazide yapılaşmanın nasıl olabilece-
ği belediyelerden, belediye dışındaki alanlar-
da il özel idarelerinden sorulmalıdır. 'İleride 
imara açılacak' gibi ifadelerle satışa sunulan 
tarlaların gelecekte yapılaşmaya açılması 
ancak imar planı yapılmasına bağlıdır. İmar 
planları tarım, zeytinlik, sit alanı, orman ve su 
havzası gibi alanlar korunarak yapılır. Bu 
alanların imara açılması çok zordur. Tarla 
vasıflı yerlerin bölünemeyeceği, parselleneme-
yeceği, bu şekilde satışının resmi yoldan 
olamayacağı ise yasanın açık kuralıdır. İmara 
açık yerlerde ise planların izin verdiği ölçüde 
bölünmesi mümkündür."

Yüksel, satışı yapanların malik olup 
olmadığının tapu dairelerinden sorulması, 
gayrimenkulün üzerinde ipotek veya başka 
bir sınırlama olup olmadığının incelenmesi 
gerektiğini vurguladı.

Ali Yüksel, "Arsa ve tarla satışlarında 
sakıncalı durumlar çıkmaması için tarla veya 
arsaların çok sayıda kişiye satıldığı kampan-

yalarda yasal düzenlemeye gidilmeli, Tüketi-
ci Kanunu ve ilgili diğer mevzuatta var olan 
boşlukların doldurulmalı." şeklinde konuştu.

"MARKALI ARSA SATIŞLARINDA VADEDİ-
LENLER BELEDİYEYE SORULMALI"

İstanbul Ticaret Odası (İTO) Gayrimen-
kul Hizmetleri Meslek Komitesi Başkanı 
Hakan Akdoğan ise arsa yatırımının konuttan 
daha zor ve karmaşık olduğunu belirterek, 
kendi içinde birçok dinamikleri barındırdığı-
nı söyledi.

Son dönemde arsa ve tarlaya talebin 
artmasıyla şirketlerin de arsa satışına başla-
dığını dile getiren Akdoğan, şu uyarılarda 
bulundu:

"Şirketler, bir yeri alıp parselasyon 
yaparak ve proje geliştirerek 'markalı arsa' 
ismiyle satıyorlar. Bu konuda çeşitli vaatlerde 
bulunuyorlar. Öte yandan satışların büyük 
kısmı ise bireysel gerçekleşiyor. Arsa ve 
tarlaya talebin artmasıyla bazı mağduriyetler 
de yaşanabiliyor. Tüketicilerimiz, mağduriyet 
yaşamamak için arsa veya tarla alırken 
mutlaka ilgili belediyeden bilgi almalı, imar 
durumunu sormalı. Markalı arsa dediğimiz 
gayrimenkul satışlarında vadedilen projenin 
yapılıp yapılamayacağı ve konuyla ilgili 
ruhsat çalışması olup olmadığı belediyeden 
öğrenilmeli. Arsa ve tarla alırken taşınmaz 
ticareti yetki belgesi olan emlakçılardan 
destek alınmalı."

Hakan Akdoğan, "Arsa en iyi getirisi 
olan yatırımdır ancak çok risk de barındırır. 
İmarlı yer bir anda imarsız yere dönüşebilir. 
Kendi içinde imar uygulamaları hızlı bir 
şekilde değişebilir. Bu konulara dikkat 
edilmelidir." diye konuştu.

"MAKET ÜZERİNDEN ARSA 
VEYA TARLA ALMAYIN"

Silivri Emlak Müşavirleri Derneği 
Başkanı Mustafa Altınkök de son yıllarda 
arsalara ve tarlalara yüksek talepten yarar-
lanmak isteyen bazı fırsatçıların vatandaşlara 
maket üstünden satış yapmak istediğini 
söyledi.

Altınkök, "Yapılan reklam ve maket 
çalışmalarında verilen vaatler, sıralanan bir 
sürü özellik genellikle bir pazarlama taktiği 
olarak sözde kalıyor. Yatırımcılarımız bu gibi 
durumlara kanmamalı, maket üzerinden arsa 
veya tarla almamalı." şeklinde konuştu.

ARSA ALIRKEN BUNLARA DİKKAT!

“Satışlarla birlikte dolandırıcılık da arttı”

GÜNDEM
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Bucak ilçesinde bu yıl üçüncüsü düzenlenen Halı Saha 
Turnuvası’nda şampiyon belli oldu. Perşembe günü nefes 
kesen final maçında kazanan takım Açan Emlak oldu.

Organizatörlüğünü Hüseyin 
Çubuk'un yaptığı ve Samet 
Karagön anısına düzenlenen 
Bucak Halı Saha Turnuvası'nın 
final maçı 10 Temmuz 2024 
Çarşamba günü saat 19.30’da 
Kahraman Halı Saha'da oynan-
dı. Finalde Açan Emlak, Konak 
Mahallesi’ni 3-2’lik skorla 
yenerek şampiyonluğa ulaştı. 
Konak Mahallesi takımı ise 
ikinci oldu.

Üçüncülük mücadelesinde 
Mes 15, Tokacı Spor’un karşılaş-
maya katılmaması nedeniyle 
hükmen galip sayılarak turnuva-
yı üçüncü sırada tamamladı.

Şampiyon Açan Emlak’a kupasını Bucak Belediye 
Başkanı Hülya Gümüş takdim etti. Ayrıca, takıma 30 bin TL 
para ödülü verildi.

CHP Burdur Milletvekili İzzet Akbulut, 
Meclis'te yaptığı konuşmasında Burdur'un 
yatırım çekememesinin nedenlerini 
detaylı bir şekilde anlattı ve bu durumu 
değiştirmek için yapılması gerekenleri 
sıraladı.

Milletvekili Akbulut, konuşmasının 
başında yatırım teşvik bölgelerinin ülke 
genelinde altı bölgeye ayrıldığını belirtti. Bu 
bölgeler arasında en avantajlı olanın 6. 
Bölge olduğunu ifade eden Akbulut, 
Burdur'un bu sıralamada 3. Bölge'de yer 

aldığını vurguladı. "Ne yazık ki teşvikte 3. 
Bölge olmasından kaynaklı yatırım çekemi-
yor," diyen Akbulut, bu durumun Burdur'un 
ekonomik gelişimini olumsuz etkilediğini ve 
kentin nüfusunun 300 bini bir türlü aşama-
dığını belirtti.

Burdur'un yatırım teşviklerinde en az 5. 
Bölge'ye alınması gerektiğini dile getiren 
Akbulut, bu durumun şehrin ekonomik 
potansiyelini artıracağını ve daha fazla 
yatırımcı çekilmesine yardımcı olacağını 
söyledi. Akbulut, bu talebin yüksek bir 
önceliğe sahip olduğunu ve Burdur'un 

kalkınması için elzem olduğunu ifade etti.
Akbulut, konuşmasının devamında 

Burdur'un Batı bölgelerine de dikkat çekti. 
Gölhisar, Dirmil, Çavdır, Karamanlı, Tefenni, 
Yeşilova ve Kemer gibi ilçelerin ekonomik 
kalkınması için bir organize sanayi bölgesine 
ihtiyaç olduğunu vurgulayan Akbulut, bu tür 
bir sanayi bölgesinin bölgeye önemli katkılar 
sağlayacağını belirtti. Çavdır ilçesi Kayacık 
bölgesinde bu amaçla uygun bir yer bulun-
duğunu söyleyen Akbulut, ancak buranın 
orman arazisi olarak değerlendirilmesinden 
dolayı Milli Emlak'a devrinin yapılamadığını 

ifade etti. Akbulut, "Orman arazisi denilen 
yer çalılıktan ibarettir," diyerek bu durumun 
mantıksızlığına dikkat çekti ve söz konusu 
arazinin bir an önce Milli Emlak'a devrinin 
yapılarak organize sanayi bölgesi olarak 
Burdur'a kazandırılması gerektiğini söyledi.

Son olarak, Burdur'un ekonomik 
kalkınmasının önündeki engellerin kaldırıl-
ması ve kentin hak ettiği yatırımları alabil-
mesi için yetkililere çağrıda bulunan Akbu-
lut, konuşmasını "Teşekkür ediyorum" 
diyerek tamamladı.

Burdur Milletvekili Akbulut'tan;

CHP Burdur Milletvekili İzzet Akbulut, TBMM'de yaptığı konuşmada Burdur'un yatırım çekeme-
mesinin nedenlerini ayrıntılı bir şekilde anlattı ve bu durumu değiştirmek için önerilerde bulundu. 
Akbulut, Burdur'un yatırım teşviklerinde 3. Bölge'de yer almasının yatırım çekmesini zorlaştırdığı-
nı ve bu durumun kentin ekonomik gelişimini olumsuz etkilediğini belirtti. Burdur'un en az 5. Böl- 
ge'ye alınması gerektiğini vurgulayan Akbulut, bu adımın şehrin ekonomik potansiyelini artıraca-
ğını söyledi. Ayrıca, Burdur'un bazı ilçelerinin kalkınması için bir organize sanayi bölgesine ihtiyaç 
duyduğunu ifade etti ve bu yönde atılması gereken adımlara dikkat çekti. Akbulut, Burdur'un hak 
ettiği yatırımları alabilmesi için yetkililere çağrıda bulunarak konuşmasını tamamladı.

Meclis'te Burdur için;

KALKINMA TALEPLERİ

Gündemdeki haberleri farkıyla takip edin...

Belediye Başkanı Hülya Gümüş, "“Samet Karagön 
anısına düzenlenen 3.Geleneksel Bucak Halı Saha Turnuva-
sı’nda dereceye giren takımlara ödüllerini takdim ettik. Bu 
organizasyona katılım sağlayan, sporun gelişmesine destek 
veren ve dereceye giren takımlarımızı tebrik ediyor, Emeği 
geçen herkesi kutluyorum.” dedi.

Organizatör Hüseyin Çubuk ise bu yıl daha anlamlı bir 
turnuva düzenlediklerini belirterek, "Geçtiğimiz yıllarda 
kaybettiğimiz Samet kardeşimizin anısına 3.kez düzenle-
nen Bucak Halı Saha Turnuvası'na katılım gösteren herkese 
teşekkür ederim. Başta ana sponsorlarımız olmak üzere, 
bizlere destek veren tüm takımlara ve sporculara bu 
heyecanı yaşattığı için ve bize ev sahipliği yapan Kahraman 
Halı Saha sahibi Mehmet Kahraman'a teşekkür ederim. 
Daha iyilerini yapmaya devam edeceğiz" ifadelerini 
kullandı.

TAKIMLAR VE ÖDÜLLERİ :
Turnuva Şampiyonu: Açan Emlak  (30 Bin TL para 

ödülü)
Turnuva İkincisi : Konak Mahallesi (15 Bin TL para 

ödülü)
Turnuva Üçüncüsü: Mes15 Spor (1 Aylık MASGYM 

Spor Merkezi Üyeliği)
En İyi Kaleci: Muhammet Özmutlu
En İyi Oyuncu: Enes Eser
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Burdur Salı Pazarı'nda süt mısır satan 
esnaf, hem dört dil bilmesi ile hem de dil 
yeteceğine rağmen Burdur'da pazarcı 
esnafı olmasıyla şaşırttı.

35 yaşındaki Ahmet, İstanbul'dan 
Burdur'a taşınarak yeni bir hayata başladı. 
Üniversite için bu yıl sınava giren ve dört dil 
bilen Ahmet, Burdur'un sakin ve ılıman 

yaşam şartlarına alışmaya çalışıyor. Ancak, 
Burdur'da karşılaştığı bazı ekonomik 
zorluklar, Burdur Salı Pazarı'nda esnaflık 
yaparak sağladığı geçimini de zorluyor.Ö-
zellikle Burdur'da henüz tüketim olgunluğu-
na ulaşmaması sebebiyle pazara dışarıdan 
gelen süt mısırın pahalı olması, süt mısırı 
seven halk arasında sıkça dile getirilen bir 
şikayet konusu.

Yüksek enflasyon, domates gibi temel 
gıda ürünlerinin fiyatlarını artırırken, mısır 
fiyatları da bölgeler arasında büyük farklı-
lıklar gösteriyor.

Ahmet, yeni çevresinde bu fiyat 
değişikliklerinin nedenlerini araştırarak, 
yerel halkın bu konudaki görüşlerini 
dinliyor.

Bunun yan sıra süt mısırın tüketim 

yöntemleri ile ilgili de tüyolar veren esnaf 
Ahmet, süt mısırın haşlamasının kabuğuyla 
birlikte yapılmasının farklı bir lezzet 
kattığını paylaşıyor. Kültürel farklılıkların 
yeme içmeye de etkisini vurgularken kend 
bildiği yöntemleri de müşterisiyle paylaş-
maktan geri kalmıyor.

Burdur Mehmet Akif Ersoy Üniversitesi 
Lavanta Tepesi Otel Spor Tesislerinde 
2024-2025 sezon hazırlıkları için Burdur'a 
gelen Antalyaspor, çalışmalarına hız 
kesmeden devam ediyor.

Bu kapsamda Rektör Prof. Dr. Hüseyin 
Dalgar, tesislerde antrenmanlarını sürdüren 
Antalyaspor Teknik Direktörü 
Alex de Souza ile bir araya geldi.

 Rektör Dalgar, kendilerine 
yeni sezon hazırlıklarının nasıl 
geçtiğini sorarak tesis hakkında 
bilgiler verdi. Deneyimli teknik 
direktör Alex de Souza ise 
hazırlıkların verimli geçtiğini, 
kamp yaptıkları Spor Tesisleri’n-
den memnun kaldıklarını 
belirtti.

El Emeği Göz Nuru:
Alex’e Özel Hediye

Daha sonra Rektör Dalgar 
tarafından Alex de Souza’ya 
üzerinde “ALEX” yazılı el dikimi 
top hediye edildi. Hediye edilen 
topu çok beğenen ve top dikimi-
nin kadınların el emeği olduğunu öğrenen 
teknik direktör, kadın kooperatiflerini de 
ziyaret etmek istediklerini belirtti. 

MAKÜ'nün Spor 
Projelerindeki Başarısı

“Sporcu Eğitim ve Kamp Merkezi Projesi 
her geçen yıl amacına daha fazla hizmet 
eder bir noktaya dönüşüyor.” vurgusunu 
yapan Rektör Dalgar, yaptığı açıklamada 
MAKÜ’nün şehre yaptığı katkıların da altını 
çizdi. 

Rektör Dalgar, “Geçtiğimiz iki yıldır 
bizimle olan Antalya Spor bu yıl da tesisleri-
mizde. Alex De Souza’nın teknik direktör 

olmasıyla birlikte ilgi daha yüksek oldu. 
Eksiklerimizi zaman içinde tamamladık. 
Tesislerimiz çok iyi hizmet veriyor. Biz de 
üniversite yönetimi olarak birebir görüşüp, 
ihtiyaçlarını soruyoruz. Onlardan aldığımız 
geri dönüşlere göre de varsa eksiklikler, 
tesislerin her yıl daha iyi noktaya taşınması 
için çaba sarf ediyoruz. Yapılan yatırımların 

böyle geri dönütlerinin olması mutluluk 
verici.  

Tabi Alex çok meşhur ve çok geniş 

hayran kitlesine sahip bir sporcudur. Onun 
da burada olması, üniversitemizin ve 
tesislerimizin tanıtımı anlamında çok 
önemli.

Biz de bugün kendisini ziyaret ettik. 
Kendisine bizim kooperatifimizin ürettiği el 
dikimi toplarımızdan hediye ettik. Çok 
mutlu oldular inşallah kadın kooperatifini de 
birlikte ziyaret edeceğiz. Hem onları ziyaret 
edip hem de onların yaptıkları güzel 
çalışmaya destek olması, tanıtım katkısı 
olması açısından ziyaret edeceğiz. Her 
şeyden çok memnun olduklarını söylediler. 

Üniversite Kampüsünün 
İzole Kamp Avantajları

Bir de buranın şöyle bir avantajı var. 
Burası bir üniversite kampüsü olduğu için 
kulüpler sporcularını mümkün olduğunca 
izole bir ortamda kamp yaptırmak istiyor-
lar. Şehrin uyarıcılarından uzak bir ortamda 
kamp yamayı tercih etmiyorlar bu açıdan 
bizim üniversitemiz tesisleri çok uygun ve 
bu da tercih nedenlerinden birisidir. Bu 
aynı zamanda Burdur’umuzun tanıtımı 
açısından da önemlidir. Gayet güzel gidiyor, 
biz de burada bir aksaklık olmaması ve bu 

işin her geçen gün büyümesi için elimizden 
gelen gayreti gösteriyoruz.” dedi.

Rektör Dalgar ve Alex de Souza
bir araya geldi

Antalyaspor'un Burdur'daki hazırlıkları;

HIZ KESMEDEN DEVAM EDİYOR


